



MADE OF STAINLESS STEEL
V4A DURABLE, JOINTLESS
 AND SUSTAINABLE
 PREMIUM WATER ATTRACTIONS

CHILDREN SLIDES

STAINLESS-STEEL AND FRP/GFK WATERSLIDES

Classy in stainless steel, colorful and individually painted on the outside or made of thick-walled FRB – our children's slides are the perfect addition to any area for children and families. Safety has top priority and the stainless-steel slides offer the highest possible sliding comfort. If required, we can deliver all slides with a safety ru-out. Due to our individual manufacturing procedure we can easily adjust each slide according to your needs.

Klassisch in Edelstahl außen farbenfroh und individuell lackiert oder aus dickwandigem GFK – unsere Kinderrutschen sind die perfekte Ergänzung für jeden Kinder- und Familienbereich. Sicherheit hat oberste Priorität und die Edelstahlrutschen bieten die höchstmögliche Rutschqualität. Alle Rutschen liefern wir bei Bedarf mit Sicherheitsauslauf. Wir planen individuell nach Ihren Wünschen und passen jede Rutsche für Sie an.



HARA KIRI

THE ULTIMATIVE BOAT SLIDE IN FRP/GFK

This downhill race in 2-passenger boats is a solid favorite for the whole family. Race down steep drops or through curves and helices on a thin film of water – creating cheers and a tingling in your stomach. Tunnels await with visual effects or sound! You only get a little wet from the splashing water. The robust boats will be lifted to the start on a transport belt to the start of the ride.

Dieses Wettrennen in 2-Personen-Booten begeistert die ganze Familie. Mit Bauchkribbeln geht es auf einem Wasserfilm über steile Wellen oder durch Kreisel, Kurven und aufregende Tunnel mit Effekten. Dabei wird man durch das aufspritzende Wasser nur ein klein wenig nass. Die stabilen Boote haben Haltegriffe und werden bequem durch ein Fließband nach oben zum Start transportiert.



MORE FROM WIEGAND

DISCOVER EVEN MORE ATTRACTIONS ON WWW.WIEGANDSLIDE.DE

Do you know that WIEGAND also creates the world-famous AlpineCoasters and toboggans? You will be surprised to see our innovative creations like the world's highest dry slide or even evacuation slides for buildings! Discover also our electrically powered CoasterKart attraction!

Wussten Sie, dass WIEGAND auch die weltberühmten AlpineCoaster und Sommerrodelbahnen herstellt? Sie werden überrascht sein, wenn Sie unsere innovativen Kreationen sehen wie die höchste Trockenrutsche der Welt oder sogar Evakuierungsrutschen für Gebäude!



wiegand.waterrides GmbH

WWW.WIEGANDWATERRIDES.DE

FACEBOOK.COM/WIEGANDWATERRIDES INSTAGRAM.COM/WIEGANDWATERRIDES

WIEGAND.WATERRIDES GMBH . WÜRMSTRASSE 4 . D-82319 STARNBERG



WE CREATE EMOTION

wiegand.waterrides GmbH

WWW.WIEGANDWATERRIDES.DE



WATER FUN FOR KIDS

PRODUCTS FOR WATER PLAY GARDENS & CHILDREN'S SLIDES



WIE-SPRAY

RUN, JUMP AND PLAY IN THE WIE-SPRAY-PARK

Wie-Spray products made of durable stainless steel create attractive experiences for both children and the young at heart. The quality will convince your operational team long term. Whether in polished steel optics or colorful, we manufacture everything according to your wishes in-house. Wie-Spray products are mainly installed on one flat level. A soft floor or shallow children's pool provides the base. Walking through water spraying arches, standing under a flower shower or activating a floor bubbler which starts spraying when activated – endless fun is guaranteed. With our modular Wie-Spray products, we are planning your individual water play area in all sizes and shapes, or simply add single elements individually to your existing children's area or Wiegand Play Tower.

Ask our team for ideas. Our experienced designers and project managers will be happy to help you with the implementation.

Mit den interaktiven Wie-Spray-Produkten aus Edelstahl bieten wir attraktive Erlebnisse für die kleinen und großen Kleinen. Die Qualität wird Sie als Betreiber überzeugen. Ob naturbelassen oder farbenfroh, wir fertigen alles nach Ihren Wünschen. Die Wie-Spray-Produkte auf dem Wasserspielplatz werden, im Gegensatz zu unseren Wasserspieltürmen, auf einer Ebene installiert. Ein Weichboden oder Kinderbecken bietet den Untergrund. Durch wassersprühende Bögen laufen, unter einer Blumendusche stehen oder einen Bodensprudler per Fußtaste auslösen – hier ist alles möglich. Mit unseren modularen Wie-Spray-Produkten planen wir Ihren individuellen Wasserspielplatz in allen Größen und Formen oder verbauen die Elemente auch einzeln in Ihrem Kinderbereich.

Lassen Sie sich von unseren Mitarbeitern beraten, unsere erfahrenen Konstrukteure und Projektleiter helfen Ihnen gerne bei der Umsetzung.



PLAY TOWERS AND THEMED PLAY AREAS

THE MODULAR SYSTEM FOR EVERY SITUATION

Our water play towers will bring capacity and play variety to your children's area. As a specialist for stainless steel products, we are also the only manufacturer to supply high-quality play towers whose entire frame is made of stainless steel (picture: b. r.). Moreover, we also offer play towers made of hot-dip galvanized steel with a colorful, durable powder coating. In combination with FRP elements and fun slides like the cone, they can be made individually to your wishes and needs. Platforms on different levels with interactive WieSpray elements such as tilting buckets, floor bubblers and fountains guarantee endless play time.

Another highlight for the children – as well as for the enthusiastic audience – is chasing the projected fishes in the toddler pool (picture: b. m.).

Our modular system allows us to create custom made solutions from 2 to over 15 meters in height and with floor areas from 30 m² to 1.000 m². For the safety of your guests, we developed the system with the highest security standards and durability.

Mit unseren Wasserspieltürmen bringen Sie Vielfalt und jede Menge Spaß in Ihren Kinderbereich. Als Spezialist für Edelstahl liefern wir als einziger Hersteller qualitativ hochwertige Spieltürme, deren gesamter Rahmen aus Edelstahl gefertigt ist (Bild: u. r.). Ebenso bieten wir auch Spieltürme aus feuerverzinktem Stahl mit farbenfroher, langlebiger Pulverbeschichtung an. Gemeinsam mit Kunststoff-Elementen können sie individuell und exakt auf Ihre Wünsche zugeschnitten werden. Für Abwechslung sorgen Plattformen auf unterschiedlichen Ebenen mit interaktiven Wie-Spray-Elementen wie Kippemern, Bodensprudlern und Fontänen.

Ein weiteres Highlight für die Kinder – wie auch für die begeistertsten Zuschauer – ist das Jagen der projizierten Fische im Planschbecken (Bild: u. m.).

Unser modulares Baukastensystem erlaubt einen vollkommen individuellen Einsatz von 2 bis über 15 Meter Höhe und mit Grundflächen von 30 m² bis 1.000 m². Für unbeschwerten Spielspaß Ihrer Gäste haben wir das System unter Berücksichtigung höchster Sicherheitsstandards entwickelt.

